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Trwa piłkarskie lato. Do rozpoczęcia sezonu Serie A pozostało już

niespełna cztery tygodnie. W międzyczasie trwa mercato, a w plotkach

powracają nazwiska łączonych wcześniej z Romą Manolasa i Basy. Co na

ten temat mówią związani z Romą dziennikarze, byli piłkarze i

komentatorzy?

 

Luca Valdiserri dla Rete Sport: 

- Niemożliwym jest, żeby obecny kontrakt Benatii mógł istnieć kolejne cztery

sezony: za kilka miesięcy znajdziemy się w tej samej sytuacji. Dlatego też Roma robi

dobrze, trzymając otwartą każdą możliwość. Manolas jest świetny, również w

Brazylii wszyscy mówili o nim dobrze. Jego przyjście oznaczałoby prawdopodobnie

sprzedaż Benatii. Mam nadzieję, że nie przyjdzie. Olympiakos wyczuł, że jest to

świetnym moment na jego sprzedaż po mundialu.

 

Mimmo Ferretti dla Tele Radio Stereo:

- Byłoby mi bardzo przykro gdyby Roma straciła Benatię, poza wartością gracza,

również z tego powodu, że Garcia powiedział, że ten się nigdzie nie rusza. Spadłoby

trochę zaufanie do Garcii. W chwili obecnej sytuacja Benatii stoi w miejscu, nie

została wyjaśniona. Jest możliwym, że pojawi się na konferencji prasowej

wyjaśniając powody swojego odejścia. W dalszej części mercato może się coś

wydarzyć, nie zapominajmy, że Roma ma nadal wolne miejsce dla gracza spoza UE.

 

Massimiliano Magni dla Rete Sport:

- Na chwilę obecną sytuacja Benatii nie została rozwiązana ani w jeden, ani w drugi

sposób. Najlepszą rzeczą byłoby zatrzymanie Marokańczyka, który wyjedzie w

styczniu na Puchar Narodów Afryki, razem z Castanem plus posiadanie pary

rezerwowej Astori i Manolas.

 

Mimmo Ferretti dla Tele Radio Stereo: 

- Zawsze było pewnego rodzaju zakłopotanie jeśli chodzi o Destro. Nie sądzę, że

Sabatini nie skorzysta z okazji pozyskania gracza spoza UE. Mercato Romy nie

dobiegło końca, przeciwnie, pojawią się kolejni gracze. Istnieje wiele spraw w

zawieszeniu i muszą zostać rozwiązane, gdyż za 25 dni rusza sezon.
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Massimiliano Palombella dla Rete Sport: 

- W Romie chcemy napastnika, który strzeli 25 pięknych bramek, jednak co się

zmienia gdy strzela się piękne gole lub strzela się tylko z bliska od bramki? Destro

trafia i basta. Zobaczymy czy to będzie 5, 10, 15 czy 20 goli.

 

Riccardo "Galopeira" Angelini dla Tele Radio Stereo:

- Jeśli Roma szuka dwóch środkowych obrońców jak Manolas i Basa, oznacza to, że

być może próba osiągnięcia pokoju z Benatią się nie powiodła.

 

Gabriele Ziantoni dla Tele Radio Stereo: 

- Sabatini zaoferował za Manolasa 6 mln euro, ale Olympiakos chce co najmniej 15.

Nie będzie łatwo go pozyskać, gdyż jego kontrakt wygasa dopiero w 2016 roku.

 

Angelo Mangiante dla Rete Sport: 

- Poczekajmy do zimowej przerwy na nowy kontrakt Maicona: danie 3,2 mln

graczowi, który kieruje się ku skończeniu 34 lat... Nie sądzę, że są drużyny gotowe

zaoferować takie pieniądze.
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